
Le Bak Foodtruck est un foodtruck spécialisé dans la nourriture mixte Haitienne-Américaine.

La société à été créé en mars 2023 et l'emplacement actuel (Pierre Benite) de notre société nous à mis dans
une situation financière critique. Nous cherchons donc à récolter des fonds pour soutenir notre trésorerie
pour multiplier nos emplacements.

Pour mieux nous connaître (plus de photos et nos propositions de plats) retrouvez  nous sur Instagram:
lebakfoodtruck

https://www.instagram.com/lebakfoodtruck?igsh=MWo4OTN5bTU4MmRkdg==  

Un mur des noms sera dressé pour remercier les participants et un repas sera offer.

 

Le Bak Foodtruck is a food truck that specialises in Haïtian-American cuisine.

It was created in march 2023 and due to some upcoming strategical changes such as location, participations
in local market places and events, we are gathering funds in order to support our cash flow and achieves
these goals.  

To know us and the kind of dishes we serve better, feel free to take a look at our Instagram page
@lebakfoodtruck (link bellow) 

https://www.instagram.com/lebakfoodtruck?igsh=MWo4OTN5bTU4MmRkdg==

As a big thank you, special wall of the names of our kind participants will be placed on the food truck with the
addiction of a free meal if ever you come to visit us. 

Thank you in advance for your kind gesture. 

PARTICIPEZ À LA CAGNOTTE : 
https://www.onparticipe.fr/c/NQa2PcZi

Cette cagnotte vous est proposée par :

Swan Vandromme

 

CAGNOTTE

cagnotte le Bak
Foodtruck

Date limite :

Lundi   10

Juin

2024 

Réalisez votre projet participatif sur
www.onparticipe.fr 
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